
EVALUERING VALBY BORGERPANEL – VALBY KULTURDAGE  2023 
 
Evaluering kørte 7-25. september 2023.  

• 436 besvarelser ud af 2470 mulige, dvs. 15 %, hvilket er markant lavere end sidste år, hvor 
28 % svarede. En enkelt svarer på Kulbanefestivalen.  

• Ligelig kønsfordeling, men en gennemsnitsalder på 54,5, sidste år lidt lavere. Der er fortsat 
klart flest besvarelser fra Gl. Valby (34 %), mens der ud af de 20 %, der ikke angiver bydel, 
er 60 % fra Grønttorvet og Maskinparken.  

• 38 % deltog, 62 ikke, hvilket er 1 % flere deltagende end sidste år.  
• Både deltagere og ikke deltagere er igen i år blevet spurgt, hvad der kunne gøre 

kulturdagene relevante / mere relevante for dem  
 
Overordnede findings  

• De mest besøgte områder er fortsat de klassiske – Valby Langgade (foreninger og 
butikker), Tingstedet og Skolegade, idet der i år også har været markant flere i Spinderiets 
områder. 

•  50-60 % i begge grupper udtrykker tilfredshed med arrangementet, som det er, eller har i 
hvert fald ikke input til forbedring (20 % flere end sidste år).  

• Mange efterlyser aktiviteter og/eller PR/Info, som var en del af eventen.  
 
Ønsker/kommentarer med det mest ønskede først  

• Ønske om mere kultur af bedre kvalitet – primært musik, men også litteratur og teater. 
Musikønskerne breder sig over mange genrer, så umiddelbart vil det være svært at 
imødekomme hele vejen rundt.  

• Ønske om bedre information og PR om arrangementet  
• Ønske om flere madboder 
• Ønske om bedre inddragelse af butikker + generelt tættere standområde på Valby 

Langgade / lige så mange finder arrangementet for kommercielt 
• Ønske om flere aktiviteter for voksne  
• 10 % finder arrangementet for dyrt / spild af penge 

 
Citater – fokus på forbedring / afklaring  

• Jeg synes der var en stærkere lokal følelse da det hele var samlet et sted og alle stod og gik 
tæt. Det kunne godt føles lidt tomt nogle gange efter det er blevet spredt ud til flere 
områder. 

• At der var nogle aktiviteter som ikke kun var til små børn og deres familie. Det virkede som 
om at det hele var et stort legeland. Der var ikke rigtig nogen interessant voksen tiltag. 

• Jeg har kun været med i 2022, og det var fint, men der var meget bodega-agtig stemning 
mange steder. Jeg savnede måske nogle indslag, der knytter sig lidt til Valbys lokale 
historie/kultur. 

• Koster for mange penge! Luk det! Der er rigeligt af festivaler, etc. 
• Jeg ved ikke, hvad det er. 
• Det havde været fedt med noget i vores område. Festen koncentrerer sig meget om 

bestemte bydele, og vores var ikke en del af dem.  
• Det plejer at være lidt begrænset hvor mange egentlige kulturelle indslag der er. Det virker 

mere som Valby torvedage. 
• Der var ingen optakt til eventet. Hverken på diverse sociale kanaler, lokalavisen eller i andre 

paid media. I kunne med fordel have sat et relativt beskedent budget og målrettet jeres 
kommunikation. Personligt fandt jeg først ud af at der havde været kulturdage i ugen 
EFTER eventet. Det er ærgerligt. 
 

 



EVALUERING STANDHOLDERE VALBY KULTURDAGE 2023 
 

 

 

 
 
Evaluering kørte 7-25. september 2023.  
 
14 ud af 44 har svaret, både butikker og foreninger, dvs. lidt færre end sidste år, hvor det var 18 ud 
af 45. De er alle meget tilfredse, men udgør kun 23 %, så svært at konkludere ud fra.  
 
Overordnede findings 
 
Forventninger og motivation for at deltage  

• Gøre opmærksom på egen forening / forretning 
• Møde andre foreninger / snakke med folk 
• Mersalg / Rekruttering 

 
Blev forventninger indfriet  

• Alle besvarelser siger ja. Primært med begrundelsen, at de fik talt med mange 
• Enkelte kvitterer for god planlægning 
• Cirka halvdelen kvitterer for, at det var gratis i år (for foreninger) 
• Mere forhåndsomtale af især tidsafgrænsede events 
• Alle mener, at det er godt med flere områder, men har ikke selv været rundt og kigge 

 
Input til forbedringer 

• Mere forhåndsomtale af især tidsafgrænsede events 
• Mere musik  
• Nogle ønsker lavere lydstyrke på Tingstedet, andre fandt den passende 
• Flere butikker / færre tomme pladser  
• Ungeaften fredag var godt – mere og skarpere debat næste år 
• Flere ønsker mere plads og vil tage mere infomateriale med  

 
 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Evaluering tovholdere Valby Kulturdage 2023 afholdt 19. september 2023 
 

Tilstede: Valbyhaven, Loppemarked/Silicon Valby, Teater V, PB7, RUSK, Manoevent, Nanok Bar, 
Kratwerket, Kulturhuset, Hafnia Hallen, Fy&Bi, medlemmer fra Valby Lokaludvalg og sekretariatet 
Afbud: Nærgenbrugsstationen, Spinderiet, Nima 
 
Overordnede findings  

• Netværk og koordination mellem tovholderne er værdsat / Tryghed i samarbejdet  
• Overordnet er det gået godt alle steder  
• Fælles grafik/kommunikation bliver rost – det er den rigtige vej 
• Skarpere kommunikation af tidsafgrænsede events 
• Mange aktiviteter – kannibaliserer på hinanden 
• Trafikudfordringer – især Skolegade  
• De fleste foretrækker fortsat september 
• Alle er interesserede i at være med igen og vil gerne tage mere ansvar, fx centreret om 

pladser i grupper 
• Ønske om tovholdermøde i oktober til afklaring af fremtidig model  

 
 
Opfølgning 
Sekretariatet laver en opsamling på evalueringer med tovholdere, standholdere og gæster og 
præsenterer et udviklingsforslag for lokaludvalget i oktober, herunder forslag om visionsworkshop 
med tovholdergruppen i slut oktober, der kan danne afsæt for budgetforslag til lokaludvalget 
(senest december).  
 
Der er enighed om, at arbejdet i gruppen skal fortsætte året rundt.  
 
Sekretariatets hurtig-evaluering af Valby Kulturdage 2023 

• Gik godt, lidt fejl i program pga. forkerte oplysninger, snak om tovholderne om at dele 
SoMe-arbejdet mere fælles, svært at nå rundt med kamera, når det er så stort  

• Generelt er det nok blevet for stort – svært at kommunikere LU’s nye tiltag, drukner i 
mængden (fysisk og kommunikativt) 

• Gøre noget andet for ASP/HBP + butikker generelt 
• Valbi-planen + Repair er glade, men opsætningen kunne være mere ”fælles”. Miljøgruppen 

synes, det er fin platform.  
• Toftegårds Plads kunne ligesom ASP sagtens holdes på et andet tidspunkt  
• Debatterne – få tilskuere, men megen energi på at gøre det igen og god værdi i panelerne  
• Forkorte til fredag aften og lørdag dag, evt. afslutning med fællesspisning  
• Rykke til juni (stor udfordring med tilladelser og kommunikation over sommer) 
• Byrumsstandere står der stadig (sygdom i kørselsafdeling) 

 
 


